
O nas – tekst łatwy do czytania i rozumienia  

 

Czym zajmuje się nasze przedszkole? 

Przedszkole zapewnia opiekę dzieciom w wieku od 3 do 8 lat. 

W przedszkolu dzieci uczą się i bawią. 

Zapewniamy dzieciom zajęcia terapeutyczne 

Gdzie jesteśmy? 

Przedszkole Miejskie nr 114 - Integracyjne w Łodzi znajduje się przy 

ulicy Starosikawskiej 18 w Łodzi 

Jak się z nami skontaktować? 

Aby załatwić sprawę: 

➢ Zadzwoń do nas  

42 616 00 42 

➢ Napisz do nas:  

kontakt@pm114.elodz.edu.pl 

➢ Przyjdź do nas: 

Przedszkole Miejskie nr 114 - Integracyjne 

91-754 Łódź, ul. Starosikawska 18 

Jak pracujemy? 

Przedszkole czynne jest 5 dni w tygodniu: od poniedziałku do piątku. 

Przedszkole czynne jest od godziny 6:00 do godziny 17:00 

  



To jest nasze przedszkole 

 

 

Użyj dzwonka 

Pracownik przedszkola otworzy Ci drzwi 

Powiedz jaki jest cel twojej wizyty 

Pracownik zaprowadzi Cię do dyrektora

 

  
Tu jest dzwonek do drzwi 



Jak wygląda nasze przedszkole? 

 

To jest ogród przedszkolny.  

Tu dzieci bawią się każdego dnia 

 

 

To są sale przedszkolne.  

W salach dzieci bawią się, uczą i jedzą posiłki 

 

Sala Biedronek – grupa 1 

 



Sala Puchatków – grupa 2

 

 

Sala Zająców – grupa 3

 



Sala Misiaków – grupa 4

 

 

Sala Motyli – grupa 5 

 

  



To jest sala gimnastyczna. 

 

Tu odbywają się:  

• zajęcia gimnastyczne  

• uroczystości  

• rytmika 

• zajęcia Integracji Sensorycznej 
  



Gabinety terapeutyczne 

W gabinetach dzieci korzystają z różnych form terapii 

To jest Sala Doświadczeń Świata

 

W Sali Doświadczeń Świata odbywają się zajęcia relaksacyjne 

W tej sali pobudzamy zmysły wzroku, słuchu, węchu i dotyku 

Mamy tu na przykład: kolorowe światła, łóżko wodne, nastrojową muzykę 

i przyjemne zapachy. 



To jest gabinet logopedyczny

 

Tu dzieci ćwiczą prawidłową mowę 

 

To jest gabinet terapii pedagogicznej 

 

Tu dzieci uzupełniają swoją wiedzę i umiejętności 

  



To jest gabinet Treninu Umiejętności Społeczny i Szkolnych 

 

W tym gabinecie dzieci: 

• uczą się dobrego zachowania 

• zdobywają wiedzę o emocjach 

• uczą się prowadzić rozmowy 

• przygotowują się do nauki w szkole 

  



Jak spędzamy czas w przedszkolu? 

 

Śpiewamy 

 

Tańczymy 

 

  



Bawimy się w teatr 

 

Uczymy się grać na instrumentach 

 

  



Występujemy w przedstawieniach 

 

Ćwiczymy 

 

  



Tworzymy prace plastyczne 

 

Poznajemy przyrodę z bliska  

 



Wspólnie świętujemy

 

Uczymy się gotować 

 

  



Spacerujemy 

 

Budujemy z klocków 

 



Układamy puzzle

 

Sprawdzamy jak działa poczta

 

  



Zdobywamy nową wiedzę

 

 

Chodzimy do biblioteki 

 

  



Bierzemy udział w konkursach

 

Gramy w gry 

 

  



Bierzemy udział w warsztatach z seniorami 

 

Bawimy się w kino 

 

  



Poznajemy zasady bezpieczeństwa 

 

Bierzemy udział w balach

 

  



Uczymy się współpracy poprzez zabawę 

 

Organizujemy pikniki rodzinne 

 

  



Wyjeżdżamy na wycieczki 

 

Zapraszamy rodziców na uroczystości

 

  



Co przedszkole zapewnia dzieciom? 
 

Wszystkim przedszkolakom zapewniamy: 

• edukację i zabawę 

• rozwijanie uzdolnień 

• rozwijanie umiejętności społecznych 

• wydarzenia artystyczne 

• język angielski 

• profilaktyczną gimnastykę korekcyjną 

• zajęcia ruchowe z elementami Integracji Sensorycznej 

• religię 

• rytmikę (odpłatnie)  

• wycieczki (odpłatnie) 

 

 Dzieciom potrzebującym wsparcia zapewniamy: 

• Trening Umiejętności Społecznych 

• Trening Umiejętności Szkolnych 

• Terapię Ręki 

• Terapię psychologiczną 

• język polski dla obywateli Ukrainy 

• dogoterapię (odpłatnie) 

  



Dzieciom o specjalnych potrzebach edukacyjnych 

zapewniamy: 

• Terapię psychologiczną 

• Terapię metodą Snoezelen'a 

• Terapię słuchu metodą Tomatis'a 

• Terapię logopedyczną 

• Terapię pedagogiczną 

• Integrację Sensoryczną 

• Terapię ruchową 

• Trening Umiejętności Społecznych 

• Terapię ręki 

• Muzykoterapię 

• Trening Funkcji Poznawczych 

• Terapię Behawioralną 

• Trening Regulacji Emocji 


